
Liječnicima uručeni ključevi stanova u Hrašćici
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Četvero varaždinskih liječnika primilo je danas, u četvrtak 5. rujna 2024. ključeve novih 

stanova u zgradama izgrađenim u Ulici Vjekoslava Cerovečkog u varaždinskom 

prigradskom naselju Hrašćica.

Uz same liječnike zaposlene u Općoj bolnici Varaždin i Domu zdravlja Varaždin i njihove 

obitelji svečanosti uručenja ključeva nazočili su gradonačelnik Grada Varaždina dr. sc. 

Neven Bosilj, zamjenik gradonačelnika i zastupnik u Hrvatskom saboru Miroslav 

Maarković, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak , direktor JU Gradski stanovi 

Roman Veršić, ravnatelj Opće bolnice Varaždin doc.dr.sc. Damir Poljak, ravnatelj Doma 

zdravlja Varaždinske županije doc.dr.sc.  Jurica Veronek i pročelnica UO za zdravstvo,  

socijalnu skrb, civilno društvo i hrvatske branitelje Ljubica Božić.

Direktor JU Gradski stanovi Roman Veršić uvodno je obrazložio da je riječ o stanovima od 

110 kvadratnih metara površine. U sklopu stanova nalazi se i garaža te hobi soba, parkirno

mjesto, zelena površina u dvorištu. Liječnici ulaze u najam stana na rok od 3 godine. 

Plaćat će 50 % najamnine, a Grad Varaždin i Varaždinska županija će sufinancirati 



najamninu sa po 25 %. Liječnici se mogu odlučiti za otkup stana u roku 3 godine, a cijena 

stana će biti 1450 eura po kvadratnom metru s time da će im najam koji počinju plaćati 

dijelom ulaziti u otkupnu cijenu – pojasnio je Roman Veršić povoljne uvjete za otkup stana 

mladim liječnicima.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak naglasio je kako će u ovom mandatu u 

županiji biti uloženo u zdravstvo oko 122 milijuna eura. Pobrojao je završene projekte, 

projekte koji su u fazi realizacije te koji su u pripremi te dodao:

- Paralelno s tim potrebno je voditi brigu i o potrebama naših liječnika. Stoga me zaista 

raduje da smo u suradnji s gradom i JU Gradski stanovi našli model koji omogućuje najam,

a potom ako to žele i otkup stanova. Županija sufinancira i njihove stambene kredite. 

Uzmemo li u obzir sve ove investicije u zdravstvu te brigu o liječnicima smatram da samo 

na jednom dobrom putu – rekao je župan Stričak.

Gradonačelnik Grada Varaždina dr. sc. Neven  Bosilj je u svom govoru naglasio da je 

Varaždin jedan od 4 grada u Hrvatskoj koji ima javnu ustanovu koja se bavi 

stanogradnjom, JU Gradski stanovi koja je u punom iznosu investitor izgradnje stanova u 

naselju Hrašćica.

- Za vrijeme mog mandata završili smo 56 stanova u Koblenzovoj ulici i 16 stanova u 

Hrašćici, ukupno 72 stana. S promjenom etalonske cijene izgradnje stanova koja je sada 

1790 eura, krenut će ovdje također izgradnja zgrade s 12 stanova, a također, dječjeg 

igrališta. – najavio gradonačelnik Bosilj te dodao: Ovaj model postoji od ranije, dosad smo 

osigurali stanove za 8 liječnika koji su se svi odlučili za otkup. Sada smo ponudili 6 

stanova, 4 za liječnike bolnice, a 2 za liječnike Doma zdravlja. S obzirom na to da su nam 

liječnici deficitarni kadar, mislim da je ovo jedna odlična mjera kako ih zadržati. Ovaj 

primjer trebali bi preuzeti i drugi gradovi – naglasio je gradonačelnik Bosilj.

U ime liječnika koji su primili ključeve stana, gradu i županiji zahvalila se Ivana Keček, dr. 

med.

- Zahvaljujući njihovoj suradnji mi mladi liječnici dobili smo stanove i veliku motivaciju za 

ostanak i rad u gradu i županiji. To je od velike važnosti nama mladim liječnicima s 



obiteljima i na početku naših karijera. Pohvaljujem posebno mjeru kojom se motiviraju i 

liječnici Doma zdravlja – zaključila je Ivana Keček.






